
Referat Årsmøtet 2019, Hemsedal Skiforening.  
 
30/12 2019. Gravset, Hemsedal.  
 
 
1. Valg av to personer til å signere protokollen 
Reidar Støren og Vibeke Berntzen valgt.  
 
2. Godkjenning av innkalling og agenda 
Ingen kommentarer til innkalling og godkjenning  
 
3. Presentasjon og godkjenning av årsberetning 2019 
Styret ble presentert. Det er ønskelig at et eller flere av medlemmene er bosatt i Hemsedal. 
Pr i dag har vi et styremedlem bosatt i Hemsedal.  
Gjennomgang av aktiviteter siste år: (se presentasjonen fra årsmøtet på 
http://www.hemsedalskiforening.no/for nærmere gjennomgang)  
 

• Barnas holmenkolldag er satt til 5. april 2020.  
• Ny rasteplass. Det kommer en ny rasteplass i krysset hvor 20 km løypen kommer fra 

Eikregardene. Vi har en utfordring med å holde rasteplassene fri for snø og 
oppfordrer derfor alle som går forbi å ta et tak hvis det passer slik. Hvis noen har lyst 
til å ta et ekstra ansvar og være fadder for en rasteplass så meld dette til foreningen. 

• HSF har bevilget støtte til en Jørgen Aamodt sitt prosjekt med toppturbok som vil bli 
ferdig i løpet av 2020/21 sesongen.  

 
4. Presentasjon og godkjenning av regnskap 2019, (se presentasjon fra årsmøtet) 
Gjennomgang av regnskap for 2019 og budsjett for 2020.  
Balansen for Skiforeningen er kr 159 045,- 
 
Gjennomgang av regnskap for Barnas Holmenkolldag. 
Noe færre deltakere på Barnas Holmenkolldag i 2019, noe som sannsynligvis skyldes den 
sene påsken.  
 
5. Forslag til budsjett 2020, (se presentasjon fra årsmøtet) 
Budsjettet for 2020 ble godkjent uten kommentar 
 
6. Valg av styre 
Anne Sjøvold går ut av styret og man trenger en erstatter.  
Det nye styret har fått fullmakt til å konstituere seg selv. 
 
7. Presentasjon av medlemsundersøkelse 
213 svar på undersøkelsen. Undersøkelsen har gitt oss gode innspill på hva vi skal fokusere 
på i arbeidet fremover.  
Undersøkelsen ligger ute på Hemsedals skiforening sine hjemmesider: 
http://www.hemsedalskiforening.no/ 
 
 






